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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2017. június 6-án 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
tárgyaló termében megtartott üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba.  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Fodor István, Dr. 
Madarász György, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre tanácskozási 
joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs Péter és Günthner Attila állandó meghívott, 
valamint Tóth Péterné meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Dr. Kádár Péter, Hollósy Gábor, Rejtő János, Tóth 
József, Rubint Dezső, Sőrés Péter, Becker Péter.    

Első napirendi pontként  az előző ülésen elhatározottak helyzetéről Haddad Richárd 
számolt be. Ismertette az Etikai Bizottság véleményét azzal a kérdéssel kapcsolatban, hogy 
köthető-e megbízási szerződés területi szervezet titkárával a szervezet pénzügyi 
feladatainak ellátásával kapcsolatban. Az Etikai Bizottság véleményének lényege, hogy a 
szervezeti egységek pénzügyi, gazdasági feladatai az egyesület működési, működtetési 
feladatainak körébe tartozik. A szervezeti egységek választott vezetői (elnök, titkár, 
vezetőségi tagok) ezeket a munkákat társadalmi munkaként kell, hogy ellássák. Az 
egyesület szabályzataiból kiolvasható hogy az elnöknek és titkárnak ellenőrzési feladatai is 
vannak a szervezetben folyó tevékenységek felett, ezért esetükben nem csak etikai, hanem 
összeférhetetlenségi probléma is volna a gazdasági feladatok külön szerződés keretében 
való ellátása. Külső megbízás alapján végzett tevékenységek (pl. oktatás, 
rendezvényszervezés, szakértői munka…) esetén, a munka elvégzésére választott 
vezetőkkel (akár titkárral is) lehet megbízási szerződést kötni. 

Második napirendi pontként  Haddad Richárd foglalta össze a 93. Küldöttgyűlés 
határozataiból adódó feladatokat. 

• záró dokumentumokat időben feltöltöttük, megkaptuk az OBH visszaigazolást 
• a Küldöttgyűlés napjától hatályba lép az új Alapszabály, ezért ezt feltöltöttük a honlapra a 

kapcsolódó SZMSZ-el együtt.  
• tagkizárás kezelése az új Alapszabály szerint: Kovács András elmondta, hogy Günthner 

Attilával ír egy használati útmutatót a regisztráló szervezeteknek, miután a TaR-ban 
biztosítottuk az új folyamat kezelhetőségét. Az OET-en is foglalkoznunk kell a kérdéssel, 
hogy jól és helyesen működjön az új procedúra. 

Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget az új 
Főszerkesztő kiválasztásával kapcsolatban. A két esélyes pályázóból végül egy visszalépett, 
így egyértelművé vált Hlavay Richárd megbízása. A következő lapszámot, már teljes 
főszerkesztői felelősséggel készíti. A következő Elnökségi ülésen be fogja mutatni 
pályázatát, terveit, célját. Nagyon fontos, hogy már nem tanácsadóként, hanem felelős 
végrehajtóként végzi főszerkesztői és kommunikációs vezetői feladatát. Béres József 
megköszönte Haddad Richárdnak, hogy az átmeneti időszakban ideiglenes főszerkesztőként 
koordinálta a lap zökkenőmentes kiadását.  

Negyedik napirendi pontként  Günthner Attila ismertette az Egyesületi Elnökség írásban is 
megküldött 2017. II. félévi munkatervét. Ángyánné Kiss Zsuzsanna felvetette, hogy a 
szeptemberi pénzügyi beszámoló alapján rendkívüli beavatkozás esetén szükséges lehet 
egy októberi Elnökségi ülés. Béres József válaszában jelezte, hogy szükség esetén 
összehívunk rendkívüli Elnökségi ülést októberre. A gazdasági folyamatokért felelős operatív 
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bizottságnak szeptemberben már tényekről, eredményekről kell beszámolnia. Addig is az 
irányító bizottságnak havonta be kell számolnia, júliusban személyesen is.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta az Egyesületi Elnökség 2017. II. félévi munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 
32/2017 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 2017. II. félévi 
munkatervét. 

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd adott tájékoztatót a 64. Vándorgyűlés 
előkészítéséről, a 65. vándorgyűlés támogatójának és társszervezőjének kiválasztásáról. A 
rendezvény jelentkezési felületét megnyitottuk, amely tartalmazza a programot is. A plenáris 
előadók között van még egy-két kérdés. Már sokan jelentkeztek, a kiállítói helyek 70 %-a 
elkelt. Időrendi sorban a következő főtámogató az ELMŰ-ÉMÁSZ lenne. A felkérés már 
megtörtént, még várunk a válaszra. 

Hatodik napirendi pontként  Günthner Attila számolt be a 2017 évi „Mi a pálya?” 
szervezéséről, és a MŰKÖDJ! pályázat eredményéről.  

Újdonságok 2017-ben a „Mi a pálya?” környékén: 

• A rendezvénysorozatra idén elkísér minket a 2020-ban Barcelonából induló és oda 
visszaérkező 80eDays futam (80 nap alatt a Föld körül elektromos autóval) magyar 
csapata, akik saját fejlesztésű és építésű autóval indulnak. A rendezvényen 
megismerhetik a pályaválasztók, hogyan épül egy ilyen autó. 

• Idén ősszel már 6 helyszínre látogat a fesztiválsorozat. Budapest, Pécs, Győr, 
Miskolc és Debrecen mellett Szeged is csatlakozik a házigazdákhoz. 

• Egy új műszaki szakterület, az épületgépészet is bemutatkozik a rendezvényen az 
erősáramú elektrotechnika, elektronika, távközlés, informatika, vegyipar és gépipar 
mellett.   

Helyszínek, időpontok: 

• Budapest 2017. szeptember 26-27.  
• Miskolc 2017. október 4.  
• Pécs  2017. október 18.  
• Debrecen 2017. október 25.  
• Szeged 2017. november 8.  
• Győr  2017. november 22.  

A MŰKÖDJ! pályázatra 80 regisztrált ötlet érkezett be határidőig. Ez 30%-kal magasabb, 
mint 2016-ban. A cél, hogy ebből minél több megvalósuljon. 

Egyebek: 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget egy új nemzeti szabványosító bizottság 
megalakulásáról az energiairányítás és az energiahatékonyság területén. A MEE-nek 
lehetősége van egy tagot és két szakértőt delegálni. A MEE Szabványosítási Bizottsága 
tagként Karacsi Márkot javasolja delegálni. Szakértőkre egyelőre nincs javaslat. Kovács 
László jelezte, hogy szívesen delegálják Balázsi Csabát szakértőnek. Haddad Richárd is 
jelentkezett szakértőnek. Günthner Attila jelezte, hogy információi szerint Dr. Hartmann 
Bálint és Dr. Vokony István is érdekelt lehet, mint szakértő, de egyelőre ezt nem 
erősítették meg. Az Elnökség egyetértett abban, hogy a két szakértőt később, e-mail 
útján fogják megszavazni.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy 
tartózkodás mellett elfogadta Karacsi Márk delegálását az új nemzeti szabványosító 
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bizottságba. Az Egyesületi Elnökség 33/2017 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta Karacsi Márk delegálását az új nemzeti szabványosító bizottságba. 

• Tóth Péterné ismertette a Technikatörténeti Bizottság írásban is megküldött éves 
munkatervét.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
elfogadta a Technikatörténeti Bizottság éves munkatervét. Az Egyesületi Elnökség 
34/2017 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a Technikatörténeti Bizottság 
éves munkatervét. 

• Haddad Richárd tájékoztatta az elnökséget a múlt héten sikeresen zárt Védelmi és 
Irányítástechnikai Fórumról. A rendezvényen 215 fő vett részt. Gazdag szakmai és kultúr 
program gondoskodott a résztvevők elégedettségéről. A 0. nappal ez a rendezvény is 3 
naposra bővült és folyamatosan fejlődik minden szinten. 

• Kovács András Dr. Berta István megbízásából számolt be a 12. nemzetközi ICOLIM NAF 
FAM konferenciáról, amelyen a Magyar delegáció 3 díjat is kapott. A sikerről érdemes 
lesz az Elektrotechnikában beszámolni. 

• Orlay Imre jelezte, hogy a VBSZ rendelet szintű tervezet újra napvilágra került. Továbbá 
feltette a kérdést, hogy a jövő évi tervezésnél hogy számoljanak a VET módosítás azon 
részével, amely érintheti a regisztrált villanyszerelői rendszert. A célja a közmű cégek és 
az engedélyezési hatóságok együttműködésének javítása. Béres József válaszában 
jelezte, hogy előbb tisztázni kell a pontos hátteret és utána kezeljük a MEE-s 
vonatkozást. Orlay Imre bejelentette, hogy lemond a MEE Elektrotechnikai Nagydíj, MEE 
Életpálya díj díjbizottság elnöki címéről. 

• Nagy János közölte, hogy az NFM-ben elindult egy közvilágítási jogszabály tervezet 
előkészítés. A Közvilágítási ankéton a BDK nyerte a pro lumine pályázatot a „hidak 
világítása” pályázattal. Továbbá bejelentette, hogy megjelent a világítástechnikai 
évkönyv. Új fejezet a „Fény évek”. 23 kolléga számolt be a pályájukról egy-egy 
történettel.  

2017. június 6. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 

Az Egyesületi Elnökség elektronikus úton történő szavazással 35/2017 számú 
határozatával  megválasztotta Haddad Richárdot és Dr. Vokony Istvánt szakértői delegáltnak 
az új nemzeti szabványosító bizottságba. 

 


